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 Zápis z 13. zasedání Komise pro sport a volný čas 
dne 01.11.2023 

  

 

Přítomni: Rostislav Veselý, Ing. Radek Nedělka, Mgr. Tomáš Mahel, Mgr. Lenka Formanová 

Dále přítomni: Jaroslav Hedvičák, místostarosta, garant; Ing. Jiří Straka, Ing. Martin Ťupa,  

                           Mgr. Ivana Miklíková 

Omluveni: Miroslav Stehno, Jana Svobodová, David Partl, DiS,  

 

1. Program jednání komise 

V době hlasování byli přítomni 4 členové komise.  

 

Usnesení 
Komise schvaluje program svého jednání dne 01.11.2023 

 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 
 
 

2. Prohlídka nové sportovní haly VOŠ a SPŠ Žďár nad Sázavou 
 
Členové komise se sešli před hlavním vchodem do nové sportovní haly, kde je uvítal zástupce ředitele VOŠ a 
SPŠ Žďár nad Sázavou Ing. Martin Ťupa. Poté následovali pana Ťupu do vstupní místnosti a pokračovali 
dlouhou chodbou, kde mohli nahlédnout do několika šaten s umývárnami. V průběhu prohlídky šaten přivítal 
členy komise ředitel školy Ing. Jiří Straka. Načež se všichni odebrali do tělocvičny. Tělocvična je uzpůsobena 
provozování florbalu, basketbalu, volejbalu, házené a tenisu s vyznačením jednotlivých hřišť. Slouží pro 
pravidelnou výuku tělesné výchovy, a to především studentům VOŠ a SPŠ Žďár nad Sázavou a gymnázia; 
v ostatním čase je již k dispozici žďárským sportovním klubům, které zde již začaly provozovat tréninkovou 
činnost. Místnost je mimo jiné opatřena akustickými panely, zvukovou aparaturou a výsledkovou tabulí. 
K tělocvičně je přisazen prostor s lezeckou stěnou. V přízemí dále nalezneme posilovnu, nářaďovnu a zázemí 
pro učitele. Poté se mohli členové podívat v prvním patře na galerii pro veřejnost a gymnastickou tělocvičnu.  
 
Po skončení prohlídky měli členové možnost nahlédnout do vypracované studie rozšíření běžeckého oválu za 
objektem školy ze stávajících 250 metrů na 400 metrů. Mgr. Lenka Formanová vyzdvihla přednosti, ale i úskalí 
případné realizace projektu.   
 

3. Různé  

O dalším jednání komise budou členové komise včas vyrozuměni.  

 

 

 
Zapsala: Mgr. Ivana Miklíková 
Dne: 01.11.2023 
Předseda sportovní komise:  


